
Hei.

Til orientering har ikke Fylkesmannens miljøvernavdeling behandlet deres søknad slik at vi får tatt 
den med i hovedutvalgsmøte den 04.02.15.
Jeg kontaktet saksbehandler hos fylkesmannen for vel en uke siden for å høre om de hadde 
behandlet deres søknad om utslipp/mudring. Fikk først da beskjed om at de ville ha en uttalelse fra 
Osen kommune før de ville vurdere saken.
Fra de mottok søknaden fra dere (datert 11.12.14) til de ba om en uttalelse fra oss, er unødig lang 
tid. 
Vi er de første til å beklage dette, men hadde fylkesmannen bedt dere sende søknaden til Osen 
kommune, hadde vi umiddelbart utarbeidet en høringsuttalelse og sendt den til fylkesmannen, og 
vi hadde da hatt et svar fra fylkesmannen innen 4 uker, og kunne behandlet søknaden i møte den 
04.02.15.

mvh
Ronald Bratberg 
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